
FORMULARZ INTERPELACJI /ZAPYTANIA* 

 

Złożona/e w dniu 11 listopada 2021r.  

Przez Radną/Radnego: Beatę Kulczycką  

w spawie: uszczegółowienia odpowiedzi na zapytania zgłoszone podczas XXXVI sesji  Sejmiku 

Województwa Lubuskiego w dniu 25 października _br.  

 

W kontekście moich zapytań zgłoszonych podczas XXXVI sesji Sejmiku Województwa Lubuskiego oraz 

niewyczerpujących  odpowiedzi otrzymanych w dniach: 8 listopada _br. oraz 10 listopada _br. 

wnoszę o doszczegółowienie odpowiedzi o następujące informacje: 

1)  ilość, cena jednostkowa, specyfikacja zakupów i usług składających się na 

,,zabezpieczenie niezbędnego wyposażenia…”  dla Wydziału Mobilności Rowerowej; 

2) liczbę studentów wydziału lekarskiego i pielęgniarskiego (z podziałem na rocznki III-VI) 

pozyskanych z innych uczelni i objętych świadczeniem w postaci stypendiów oraz ilu z 

nich podjęło zatrudnienie w naszych lubuskich placówkach zdrowia.    

3) wysokość kwot, które zwiększyły dochody budżetu, które przekazano na dofinasowanie 

szpitali a które to zostały wyspecyfikowane w odpowiedzi na mocje zapytanie w tym.in. 

wpływy z podatku dochodowego;  

Jednocześnie proszę o informacje, z czego oraz z jakiego źródła wynika zwiększenie planu dochodów 

z podatku dochodowego od osób prawnych o kwotę 6 mln. zł – dział 756.  

 

       Beata Katarzyna Kulczycka  



DG.VI.0003.7.2021

Pani
Beata Kulczycka
Radna Województwa Lubuskiego

Szanowna Pani Radna,

w odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 11 listopada br. dotyczącą  

uszczegółowienia odpowiedzi na zapytanie zgłoszone podczas XXXVI sesji Sejmiku 

Województwa Lubuskiego w dniu 25 października br. w sprawie niezbędnego 

wyposażenia Wydziału Mobilności Rowerowej w Urzędzie Marszałkowskim 

Województwa Lubuskiego informuję, że wszelkie informacje na ten temat zostały 

udzielone Pani w piśmie z dnia 3 listopada br. 

Środki wynikające z oszczędności powstałych w wyniku realizacji zamówienia 

pn. „Polityka Rowerowa Województwa Lubuskiego 2030” zostały przeznaczone na 

podstawowe potrzeby wynikające z powołania i funkcjonowania wydziału.

 Zielona Góra, 19 listopada 2021 r. 

Z poważaniem
z up. Marszałka Województwa

Sławomir Kotylak
Dyrektor Departamentu

Departament Infrastruktury i Komunikacji 

[podpisano certyfikowanym podpisem elektronicznym]



DZ.I.0003.13.2021

Pani
Beata Kulczycka 
Radna Województwa Lubuskiego 

Szanowna Pani Radna, 

W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 11 listopada 2021 r. przedstawiam 

poniżej wnioskowane informacje.

1. Liczba studentów wydziału lekarskiego oraz pielęgniarskiego 
lub położniczego.
Kierunek lekarski

W obecnym naborze wniosków dla studentów kierunku lekarskiego przyznano 

stypendia 70 studentom (48 stypendiów dla studentów studiujących na Uniwersytecie 

Zielonogórskim, 22 dla studentów studiujących na innych uczelniach w Polsce).

 Stypendia przyznane w obecnym naborze studentom innych uczelni w Polsce 

z podziałem na rok studiów: 

aktualny rok studiów ilość przyznanych stypendiów
VI 15

V 1

IV 2

III 4

Od początku realizacji programów stypendialnych dla studentów kierunków 

medycznych – 19 lekarzy studiujących na innych uczelniach w Polsce pracuje już w 

lubuskich lecznicach. 

Kierunek pielęgniarstwo lub położnictwo

W obecnym naborze wniosków dla studentów kierunku pielęgniarstwo lub 

położnictwo przyznano stypendia dla 32 studentów. 

26 studentów studiuje na Uniwersytecie Zielonogórskim,  6 stypendystów studiuje 

na innych uczelniach w Polsce. 

 Zielona Góra, 19 listopada 2021 r. 



Stypendia przyznane w obecnym naborze studentom innych uczelni w Polsce 

z podziałem na rok studiów: 

aktualny rok studiów ilość przyznanych stypendiów
II rok studiów II stopnia 3

I rok studiów II stopnia 3

Analizując dane od początku realizacji programów stypendialnych dla studentów 

kierunków medycznych – 11 pielęgniarek studiujących na innych uczelniach w Polsce 

podjęło zatrudnienie w lubuskich szpitalach. 

2. Środki przekazane na dofinansowanie  inwestycji w szpitalu w Gorzowie 
Wlkp., w Zielonej Górze oraz Ciborzu.  

W uzupełnieniu do danych przedstawionych w poprzednim piśmie, w załączeniu 

przekazuję informację przygotowaną przez Departament Finansów, obrazującą 

zwiększenia dochodów budżetów, wykorzystane  m.in. na dofinansowanie inwestycji 

w ochronie zdrowia. 

Załączniki:

1. Kwoty zwiększenia planu dochodów i zmniejszenia planu wydatków

Z poważaniem

z up. Marszałka Województwa

Tomasz Wróblewski
Dyrektor Departamentu

Departament Ochrony Zdrowia 

[podpisano certyfikowanym podpisem elektronicznym]










